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Abstract (en)
This gate is characterised in that it comprises means (7, 9, 11, 13) of locking the outer gate (5) in the position closing the passage overlooking
the open space, opposing any swinging under the effect of a horizontal force applied to the outer gate (5) in the direction of the open space and
automatically locking by traction applied towards the bottom applied on the inner gate (6) in the top position. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette barrière est caractérisée en ce qu'elle comporte des moyens (7,9,11,13) de verrouillage du portillon externe (5) en position de fermeture du
passage donnant sur le vide, s'opposant à tout basculement sous l'effet d'un effort horizontal exercé sur le portillon externe (5) en direction du vide
et se débloquant automatiquement par une traction exercée vers le bas exercée sur le portillon interne (6) en position haute.
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